
Z A P I S N I K 

9. seje Sveta zavoda, ki je bila v ponedeljek, 27. 3. 2023,  

ob 18.00 v zbornici šole. 

 
Prisotni: Brigita Tošić, Sonja Volk, Mitja Molan, Manja Ostrelič, Vanja Veselič, Ksenija Satler 
Kovačič, ravnateljica Vesna Bogovič in predsednica Sveta zavoda Lucija Kevo. 
 
Opravičeno odsotni: Andrej Avšič, Suzana Bogovič, Tjaša Šlibar in Mateja Ivačič. 
 
 
Dnevni red:  

1. Ugotovitev sklepčnosti ter predlog in potrditev dnevnega reda 
2. Obravnava in potrditev zapisnika 9. seje 
3. Program dela, kadrovski in finančni načrt 2023 
4. Imenovanje ravnatelja OŠ Artiče 
5. Razno  

 
 
K 1. točki 

Predsednica Sveta zavoda OŠ Artiče Lucija Kevo je navzoče pozdravila, ugotovila sklepčnost 

(od enajstih je prisotnih 7 članov) in prebrala dnevni red. 

Sklep: Predlagani dnevni red so člani Sveta zavoda soglasno potrdili z dvigom rok (7 prisotnih 

ZA, 0 PROTI). 

 

K 2. točki  

Člani so zapisnik prejeli po elektronski pošti. Predsednica Lucija Kevo je odprla razpravo 

zapisnika, na katerega ni bilo pripomb. 

Sklep: člani Sveta zavoda so zapisnike 9. seje soglasno potrdili z dvigom rok (7 prisotnih ZA, 

0 PROTI). 

 

K 3. točki 

Gradivo so člani prejeli po elektronski pošti. Ravnateljica je povedala, da je delno program dela 

2023 zapisan v LDN. Prednostna naloga je uvajanje e-vsebine in e-tehnologije pri pouku. 

Izvajamo stalne projekte, vrtec dela po programu Korak za korakom. V tem letu bomo veliko 

pozornosti namenili gradnji šole in iskanju nadomestne lokacije za potrebe pouka v času 

gradnje šole, katero moramo najti do konca šolskega leta. Letos obeležujemo 180 let šolstva, 

v letu 2022 pa je vrtec praznoval 50 let. Predvidevamo, da bosta prireditvi zadnji teden v maju 

2023. Pogoji dela v vrtcu so odlični, še vedno pa odpravljamo pomanjkljivosti. V šoli je z 

vzdrževanjem zgradbe veliko težav, vendar rešujemo samo tiste najnujnejše.  

Kar se tiče kadrov v tem letu ne predvidevamo novih zaposlitev. Jeseni se vrneta dve sodelavki 

s porodniškega dopusta, predvidevamo tudi eno upokojitev konec leta. Glede na letošnji vpis 



v vrtec predvidevamo, da jeseni začnemo s 5,5 oddelki, v oktobru bo 6 polnih. V šoli bo eden 

oddelek manj, torej 9 oddelkov, število učencev bo nekaj manj kot sedaj.  

Finančni načrt je narejen po izhodiščih občine na proračunu iz lanskega leta, ki pa ni čisto 

realen. Stroški dela so se povečali, kajti nekaterim delovnim mestom so se dvignili plačni 

razredi, tudi regres za letni dopust je bil višji. Predvidevamo, da bo jeseni potreben rebalans. 

Računovodkinja opravlja svoje delo vestno, zna argumentirati tudi zakaj je tako. Vedno smo 

poslovali pozitivno, boj bo težak, upamo pa, da nam bo občina stala ob strani. 

Mitja Molan je vprašal kakšno je stanje parketa v telovadnici. Ravnateljica odgovarja, da smo 

dobili odobritev za zvočno izolacijo, kaj drugega pa ne. Glede parketa je prejela odgovor naj 

ga vzdržujemo čim dlje, kajti tako kvalitetnega bomo v tem času težko dobili.  

Predsednica Lucija Kevo je dala Program dela in Finančni načrt za leto 2023 na razpravo. 

Pripomb ni bilo. 

Program dela za leto 2023 je priloga 1 tega zapisnika. 

Finančni načrt za leto 2023 je priloga 2 tega zapisnika. 

Sklep 1: Program dela in Finančni načrt za leto 2023 so člani sveta zavoda OŠ Artiče soglasno 

potrdili z dvigom rok (7 prisotnih ZA, 0 PROTI). 

Sklep 2: člani sveta zavoda OŠ Artiče so soglasno potrdili višino zneska 1.500 € za 

reprezentanco.  

 

K 4. točki 

Predsednica Lucija Kevo je spomnila, da je svet zavoda zaprosil ministra za soglasje o 

imenovanju ravnateljice za novo mandatno obdobje. Soglasje ministra tudi prebere.  

Sklep: člani Sveta zavoda OŠ Artiče so z dvigom rok soglasno potrdili soglasje o imenovanju 

ravnatelja za mandatno obdobje 1.4.2023 do 31.3.2028. (7 prisotnih ZA, 0 PROTI) Sklep o 

imenovanju (priloga zapisnika): 

1. Za ravnateljico zavoda OŠ Artiče se imenuje Vesna Bogovič, rojena 11. 3. 1967 v 

Brežicah, stanujoča Arnovo selo 47, 8253 Artiče. 

2. Imenovana ravnateljica izpolnjuje pogoje po 53. a členu ZOFVI. 

3. Mandat ravnateljice traja pet let in začne teči 1. 4. 2023. 

4. Imenovana ima status delavca, zaposlenega za nedoločen čas v OŠ Artiče. 

5. Medsebojne pravice in obveznosti se uredijo s pogodbo o zaposlitvi. 

6. Plača imenovane se oblikuje v skladu z zakonom in podzakonskimi akti. 

 

OBRAZLOŽITEV 

 Svet zavoda OŠ Artiče je v Uradnem listu dne 9. 12. 2022 razpisal prosto delovno 

mesto ravnatelja zavoda OŠ Artiče. 

 Svet zavoda je dne 6. 1. 2023 za mnenje zaprosil vzgojiteljski oziroma učiteljski zbor, 

svet staršev in lokalno skupnost. 

 Po pregledu pridobljenega mnenja vzgojiteljskega in učiteljskega zbora, 

obrazloženega mnenja sveta staršev in obrazloženega mnenja lokalne skupnosti, po 

pregledu dokazil o izpolnjevanju pogojev (dokazila o izobrazbi, opravljenem 



strokovnem izpitu, opravljeni šoli za ravnatelje, program vodenja zavoda, dokazila o 

nekaznovanju in druga dokazila) je svet zavoda na 9. seji dne 23. 2. 2023 za 

ravnateljico zavoda OŠ Artiče izbral Vesno Bogovič. 

 Svet zavoda je dne 24. 2. 2023 zaprosil za mnenje k predlogu za imenovanje 

kandidata za ravnatelja ministra, pristojnega za šolstvo. Mnenje ministra je bilo 

posredovano dne 13. 3. 2023. 

 Svet zavoda je na 10. seji dne 27. 3. 2023 imenoval Vesno Bogovič za ravnateljico 

zavoda OŠ Artiče. Imenovana kandidatka izpolnjuje z zakonom in drugimi predpisi 

zahtevane pogoje za ravnatelja zavoda OŠ Artiče.  

 Mandat ravnatelja začne teči 1. 4. 2023. 

 

Predsednica je ravnateljici čestitala in zaželela veliko uspeha. Dodala je še, da bo sklep o 

imenovanju posredovan na ministrstvo za vzgojo in izobraževanje ter lokalni skupnosti. 

 

K 5. točki 

Vanja Veselič je izpostavila izginjajoče stvari v šoli. Ravnateljica odgovarja, da krivca nismo 

našli. Razredniki opravljajo pogovore z učenci, pa so le-ti vedno bolj domiselni. Vemo, da so 

naše garderobe odprte, želimo si, da so otroci odgovorni in da se ne dotikajo tujih stvari. 

Iščemo rešitve, vendar je nimamo.  

 

Mitja Molan je vprašal, če je bila policijska patrulja zato pred šolo. Ravnateljica je odgovorila, 

da je to preventivni razlog četrtkovega dogodka. Situacija ni bila čisto nedolžna. Klicali smo 

policijo, pričakovali, da bo prišla patrulja, ki bo zločince odpeljala, prišel je le kriminalist, ki je 

pobral izjave učencev ob spremstvu staršev.  

 

Predsednica Lucija Kevo je pod točko razno prisotne povabila k podaji mnenj in dodatni 

razpravi. Ker ni bilo razprave, se je zahvalila članom Sveta zavoda za sodelovanje ter zaključila 

sejo ob 18.30 uri. 

 

Datum: 30. 3. 2023 

Številka: 900-4/2023-2 

 

 

   Zapisala:          Predsednica Sveta zavoda: 

Katja Ivanović                            Lucija Kevo 


